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Protokół Nr 189/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 8 marca 2023 r. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Starosta Nowotomyski – Andrzej 

Wilkoński, Wicestarosta Nowotomyski – Marcin Brambor, Przewodnicząca Rady Powiatu 

Nowotomyskiego – Renata Gruszka, członkowie Zarządu Powiatu, Sekretarz Powiatu – Ewa 

Bąbelek, Skarbnik Powiatu – Barbara Golon, przedstawiciele Stowarzyszenia Plecionkarzy i 

Wikliniarzy Polskich: prof. dr hab. inż. pani Bogusława Waliszewska, pan Andrzej Pawlak oraz 

pan Maciej Pawlak, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

O godzinie 13.30 posiedzenie otworzył Starosta, który powitał wszystkich obecnych i 

zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Plecionkarzy i Wikliniarzy Polskich w 

Nowym Tomyślu w sprawie organizacji V Światowego Festiwalu Wikliny i Plecionkarstwa. 

Starosta poprosił o zabranie głosu przedstawicieli Stowarzyszenia. 

Prof. dr hab. inż. pani Bogusława Waliszewska oraz pan Maciej Pawlak przedstawili 

zamierzenia związane z organizacją V Festiwalu Wikliny i Plecionkarstwa na terenie 

Międzynarodowych Targów Poznańskich oraz omówili imprezy towarzyszące temu 

wydarzeniu.  

Pan Andrzej Pawlak dodał, że podczas wydarzenia obecni będą obserwatorzy z 

UNESCO. 

Starosta zapytał, jaki jest całkowity budżet przeznaczony na to przedsięwzięcie, jakie 

jest na chwilę obecną zabezpieczenie finansowe Festiwalu oraz w jakiej wysokości wsparcia 

finansowego Stowarzyszenie oczekuje od Powiatu? 

Pan Andrzej Pawlak odpowiedział, że budżet Festiwalu to około 2 mln zł, a na ten 

moment Stowarzyszenie ma zagwarantowane finansowanie na poziomie 56 %. Pan Pawlak 

dodał, że chciałby, aby kwota ze Starostwa była w takiej wysokości jak 4 lata temu. Program 

Festiwalu jest już okrojony, do każdego przedsięwzięcia przyporządkowane jest konkretne  

dofinansowanie. Jeżeli takie dofinansowanie nie zostanie przyznane, wówczas dane 

przedsięwzięcie nie będzie realizowane. 

Pan Maciej Pawlak dodał, że Międzynarodowe Targi Poznańskie (MTP) zabezpieczają 

halę i ochronę związaną z imprezą masową. MTP również aplikują o środki finansowe na 

wsparcie imprezy, a Urząd Miasta Poznania finansuje promocję. 

Starosta poprosił o zabranie głosu panią Skarbnik Powiatu, która poinformowała, że 

Powiat jest w trudnej sytuacji finansowej, rozpoczętych jest wiele zadań inwestycyjnych. Jak 
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zostaną podzielone środki z budżetu zależy od decyzji Zarządu Powiatu i Rady Powiatu, ale 

kwota 60 tys. zł, o której wspomniał pan Pawlak, w szczególności, że przedsięwzięcie to nie 

będzie realizowane na terenie Powiatu, dla budżetu jest zbyt dużym obciążeniem. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że przeniesienie Festiwalu do Poznania będzie 

nobilitacją dla tego miasta, a Nowy Tomyśl nie odniesie z tego żadnych korzyści. 

Przewodnicząca dodała, że być może dobrze byłoby, gdyby w Nowym Tomyślu odbyła się jakaś 

impreza towarzysząca.  

Pan Andrzej Pawlak poprosił, aby zorganizować spotkanie z burmistrzami i wójtami. 

Być może każda gmina dołoży się do organizacji Festiwalu. 

Starosta zapytał, jaka gmina ma być liderem? 

Pan Andrzej Pawlak odpowiedział, że Nowy Tomyśl lub Miedzichowo. 

Starosta poprosił, aby pan Pawlak zwrócił się do Burmistrza lub Wójta o 

zorganizowanie takiego spotkania. Powiat zabezpieczył środki w wysokości 25 tys. zł na 

wsparcie tego przedsięwzięcia i będzie wspierał Stowarzyszenie przy rozmowach z Gminami.  

Starosta podziękował przedstawicielom Stowarzyszenia za udział w posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. 

 

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu. 

Starosta odczytał proponowany skład Komisji i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie 

zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 614/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu 

Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Trzciance. 

Starosta odczytał proponowany skład Komisji i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie 

zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 615/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu 

Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w 

Zbąszyniu. 

Starosta odczytał proponowany skład Komisji i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie 

zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 616/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym 

Tomyślu. 

Starosta odczytał proponowany skład Komisji i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie 

zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 617/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zaliczenia do kategorii dróg gminnych, ulic 

i dróg na terenie gminy Zbąszyń, stanowiących działki ewidencyjne nr 436, 437/3, część dz. 

453/2 i dz. 456 w m. Perzyny. 

Starosta poinformował, że Burmistrz Zbąszynia zwrócił się do Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego o wyrażenie opinii w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych, ulic i 

dróg na terenie gminy Zbąszyń, stanowiących działki ewidencyjne nr 436, 437/3, część dz. 

453/2 i dz. 456 w m. Perzyny. Zaliczanie drogi do kategorii drogi gminnej stanowi podstawę 

do nadania numeracji przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego zgodnie z ustawą o 

drogach publicznych.  

Starosta zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 618/DR/2023 w sprawie zaopiniowania 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, ulic i dróg na terenie gminy Zbąszyń, stanowiących 

działki ewidencyjne nr 436, 437/3, część dz. 453/2 i dz. 456 w m. Perzyny. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zrzeczenia się w całości odszkodowania za dotychczasową 

nieruchomość Powiatu, której własność przeszła z mocy prawa na Skarb Państwa (dot. 

nieruchomości położonej w m. Konin, w gminie Lwówek). 

Starosta poinformował, że Skarb Państwa – Generalny Dyrektor Dróg Krajowych i 

Autostrad działający przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu 

zwrócił się z wnioskiem dotyczącym zrzeczenia się odszkodowania odnośnie działki nr 350/3 

położonej w obrębie m. Konin. Mając na względzie interes społeczny, rozumiany jako interes 

dotyczący ogółu społeczeństwa (w tym mieszkańców Powiatu Nowotomyskiego) polegający 

na zwiększeniu bezpieczeństwa oraz płynności ruchu poprzez budowę ciągu pieszo – 

rowerowego w ramach inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi krajowej nr 92 na odcinku 

Bolewice – Pniewy od km 115+800 do km 130+300 w zakresie budowy ścieżki rowerowej, 

kanału technologicznego oraz wydłużenia pasa ruchu w prawo” podjęcie uchwały przez Zarząd 

Powiatu Nowotomyskiego jest zasadne.  
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Starosta zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 619/GN/2023 w sprawie zrzeczenia się w 

całości odszkodowania za dotychczasową nieruchomość Powiatu, której własność przeszła 

z mocy prawa na Skarb Państwa. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

Skarbnik Powiatu – Barbara Golon poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb 

wynikających z realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

− Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

− Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 

− Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 

− Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 

− Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne wnioski o zmiany w budżecie. 

Starosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 620/FN/2023 w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określania zasad realizacji pilotażowego programu 

„Aktywny samorząd” w 2023 r. 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały oraz do 

przedstawionych zasad realizacji programu „Aktywny samorząd”? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 621/PCPR/2023 w sprawie określania zasad 

realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2023 r. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 598/PCPR/2023 Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego z dnia 25 stycznia 2023 r. w sprawie zasad przyznawania dofinansowania 

dla osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 r. 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 622/PCPR/2023 zmieniającą uchwałę nr 

598/PCPR/2023 Zarządu Powiatu Nowotomyskiego z dnia 25 stycznia 2023 r. w sprawie 

zasad przyznawania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r. 
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Ad.11. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Tomyślu o wsparcie finansowe 

dotyczące partycypowania w kosztach wymiany taboru samochodowego. 

Starosta zapytał, czy są pytania?  

W wyniku dyskusji, Zarząd pozytywnie odniósł się do przedmiotowego wniosku, 

jednakże  ostateczna decyzja w sprawie kwoty wsparcia zostanie podjęta po analizie sytuacji 

finansowej Powiatu po I półroczu 2023 roku. 

 

Ad.12. Wniosek Radnego Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu o podjęcie działań mających na 

celu wybudowanie chodnika przy drodze powiatowej przy ul. Szkolnej w Borui Kościelnej 

(odcinek od szkoły podstawowej w kierunku Szarek o długości 300 metrów). 

Starosta zapytał, czy są pytania?  

W wyniku dyskusji, Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek i 

postanowił, aby uruchomić procedury zmierzające do kompleksowej budowy chodnika o 

długości 700 m. 

 

Ad.13. Wniosek pani Iwony Strzeleckiej - Modzelewskiej - Indywidualna Praktyka 

Stomatologiczna Lekarz Stomatolog o wyrażenie zgody na dzierżawę lokalu do dnia 30 

czerwca br. przy ul. Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. 

Starosta zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poinformował, że wszystkie podmioty medyczne opuszczą budynek przy ul. 

Poznańskiej 30 do końca marca br. Gabinet stomatologiczny byłby jedynym, który 

funkcjonowałby w tym budynku i utrudniłoby to w znacznym stopniu rozpoczęcie prac 

związanych z dostosowaniem pomieszczeń w przedmiotowej nieruchomości, do pomieszczeń 

biurowych. Starosta zaproponował, aby negatywnie rozpatrzyć przedmiotowy wniosek. 

Starosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku? 

Zarząd jednogłośnie negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek podtrzymując 

swoją decyzję z dnia 30 listopada 2022 r. wyrażającą zgodę na kontynuację umów najmu 

gabinetów lekarskich od dnia 1 stycznia do dnia 31 marca 2023 r. 

 

Ad.14. Zawiadomienie Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu o 

zamiarze zawarcia umowy wynajmu hali sportowej do celów sportowo - rekreacyjnych. 

Starosta poinformował, że Dyrektor Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu 

pismem z dnia 22 lutego br. zawiadomił o zamiarze zawarcia umowy wynajmu hali sportowej 

do celów sportowo - rekreacyjnych. Wniosek o zawarcie przedmiotowej umowy złożyła osoba 

fizyczna. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia?   

Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.   

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy.  

 

Ad.15. Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu o zamiarze zawarcia 

umowy najmu sal nr 31, 32, 33 w budynku przy ul. E. Sczanieckiej 1 na cele biwakowe. 
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Starosta poinformował, że Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu pismem z 

dnia 3 marca br. zawiadomił o zamiarze zawarcia umowy najmu sal nr 31, 32, 33 w budynku 

przy ul. E. Sczanieckiej 1 na cele biwakowe. Wniosek o zawarcie przedmiotowej umowy złożył 

ZHP Chorągiew Wielkopolska Hufiec Poznań-Wilda. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia?   

Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.   

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy.  

 

Ad.16. Sprawy bieżące: 

a) wniosek Wójta Gminy Miedzichowo o wydanie zgody na lokalizację projektowanych 

obiektów budowlanych w odległości mniejszej niż 8 m od drogi powiatowej - ul. 

Szkolna w m. Bolewice 

Starosta zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku? 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

 

b) zajęcie stanowiska w sprawie planowanych podwyżek opłat w związku z pismem 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu 

Zarząd zapoznał się ze stanowiskiem Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu 

oraz informacją Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami w sprawie planowanych 

podwyżek opłat za centralne ogrzewanie w lokalach mieszkalnych oraz części gastronomiczno-

hotelowej nieruchomości pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół nr 1 w Nowym 

Tomyślu. 

Zarząd uznał, że Dyrektor Szkoły jako trwały zarządca nieruchomości powinien 

samodzielnie ustalić podwyżkę. Zasadnym jednak jest wzięcie pod uwagę kubatury 

poszczególnych budynków. Zarząd wnosi, aby Dyrektor Szkoły poinformował Zarząd o 

wysokości opłat za ogrzewanie w lokalach mieszkalnych po podwyżce.  

 

c) wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu o zwiększenie 

budżetu w związku z potrzebą zakupu urządzenia wielofunkcyjnego (drukarki) 

Starosta zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku? 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

 

Na zakończenie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił. 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Starosta o godzinie 15.15 zakończył posiedzenie 

Zarządu. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU 

Andrzej Wilkoński 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 


